
Referat	fra	styremøte	onsdag	10.	februar	2021	på	teams.	

	

Tilstede:	Atle,	Roar,	Øyvind,	Tone	og	Lena.	

	

Sak	 Drøfting	 Ansvar	
Økonomirapport	ved	
Tone	

Tone	presenterte	regnskapet	og	forslag	til	budsjett	for	
både	vei-	og	velforeningen.	Vi	ble	enige	om	at	Tone	
kan	sende	ut	faktura	når	hun	er	klar	for	det,	og	at	det	
ikke	må	være	etter	årsmøtet	da	den	ikke	skal	endres.		

Tone	

Søking	av	midler	til	
sportsasfalt	ved	
Skøytebrygga	

Vi	ønsker	å	søke	midler	til	å	legge	sportsasfalt	ved	
Skjøytebrygga.	Får	vi	ikke	midler	til	alt	er	styret	
positive	til	å	legge	dekke	på	banen	slik	at	det	blir	mer	
aktivitet	der	hele	året.	Hvem	ønsker	å	bidra	med	
dette?	

	

Kloakk		 Atle	presenterer	referat	fra	møtet	med	kommunen	i	
forhold	til	sjøledningen	og	ombyggingen	av	
pumpestasjonen	ved	Sølehullet.	Det	er	engasjert	
advokat	til	å	se	på	dette	med	evt	utslipp	her	og	også	
ved	Skøytebrygga.		

Atle	

Disko	på	skøytebanen	 Styret	i	Bjerkøya	vei-	og	velforening	er	kjent	med	at	
det	skal	arrangeres	disko	på	skøytebanen	12.	februar,	
og	er	positive	til	å	bruke	evt	midler	til	dette.		

Camilla	

Gjennomgang	av	forrige	
referat	

Det	vi	må	se	på	til	neste	møte	er:		
• Oppslagstavlene	
• Skilt	ved	møteplasser	
• Hjemmesiden	og	samarbeidet	om	den	

	

Endringer	i	registreringen	
i	Brønnøysundregisteret	

Atle	og	Hilde	kommer	til	Lena	tysdag	16.	februar	kl	
1900	å	gjør	det	som	må	gjøres	for	å	endre	på	dette.	
For	å	få	det	til	må	nye	medlemmer	sende	Lena	
personnummer	på	mail.		

Atle/Lena	

Nytt	møte	 Nytt	styremøte	blir	hos	Ernst	Arne	(hvis	
koronasituasjonen	tillater	det)	tirsdag	23.	mars	kl	
1900.		

	

	

Ref.	Lena	


